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írásbeli kérdés

„Milyen támogatásokra számíthat egy megyei tenisz szövetség?" címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc gyermek-, ifjúsági és
sportminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter Úr!

Gyakran fogalmazódik meg az amatőr sportegyesületek vezetőiben a kérdés: kihez
fordulhatnak támogatásért?
Kézenfekvő számukra az önkormányzatok felkeresése .
A lokálpatrióta helyi képviselők szándékaik szerint szívesen segítenének lehetőségeik
azonban a működési nehézségek következtében egyre szűkebbek .
Jogosan merül fel bennük, talán a szakminisztérium segíthet működési feltételeik javításában,
utánpótlás-nevelésben, tömegsport szervezésében, esetleg a sportot népszerűsítő kampányban .
Kérdezem ezért tisztelt miniszter úrtól :

milyen lehetőséget kínál a minisztérium a Baranya Megyei Tenisz Szövetség számára?
mely programokra, milyen támogatási összegekre számíthat a szakmai munka megyei
irányítója?
a minisztérium forrásai mellett elérhetőek-e a támogatási források?
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